
 Protokoll 

 
 
Möte med föreningar 
 
Plats: Teams  
Datum 240218 
Tid kl 18.30-20.00   Max mötes d 90min 
 

1. Mötets öppnande 

2. Närvarande 

Styrelse: Lennart Holmgren, Rolf Cabander, Kristoffer Björk, Micael Hjälte  

Föreningar:  11 av 18 föreningar närvarande 

Bjurhovda Ja Bläsmåla Ja  Borlänge Ja 

Capri DC Carlstad Ja  CityDc Ja 

Dalicus Ja FSD Ja  Flamingo  

Hammarö  Köping Ja   Ludvika  

Mora  Nyköping Ja  Ovansiljan 

Pennybridge Ja Slaggpilen   Tuna Ja 

 

Rapport från föreningarna 

Bjurhovda, Avtal lokal, stabilt i föreningen. 

Bläsmåla, Tragglar fram problem med avstånd ll lokal. 

Borlänge, Seriesammandrag, växer mycket, trångt nybörjardart 2 kvällar, 50 

medlemmar 14 licens. +65 på gång med kommun. 

Carlstad Ny styrelsen. Ha  en junior tävling som blev bra. 

City, Fullt upp CityOpen nu på lördag, problem med en avstängd spelare. Annars bra. 

Dalicus, 2 licenser och 8 medlemmar totalt, vi samverkar med Ludvika i riksserien. 

Fagersta, inte många licensierade, många medlemmar, ny lokal, Lelle på plats. 

Hoppningsfullt. 

Köping, tungt, ny spelplats för DR, 13 licensierade, har e  antal stödmedlemmar och 

ny styrelse. 

Nyköping, ev. ny lokal, 59 medlemmar & många med licens. Många nya medlemmar 

som har varit med på Svealandsserien. 

Pennybridge, Har hänt en del med ny lokal vid slo et i Örebro, många nya, flera lag. 
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Årsmöte sista helgen i Maj, hoppar av årsmöte. Hela nya styrelsen byts ut, ny 

ordförande får stöd, kassör svårt, revisor behövs ny, valberedning saknas. 

Tuna, 4 lag i distriktserien. Tuna open 90 starter totalt. 30 licensierade men 35 

medlemmar. Många helt nya. 

 

3. Info från styrelsen 

Kassör: 
Antal licenser 267 
In i nya året 367 000kr 
Prova på 49, Halv 7st, resten full licens. D 35 H232 U25 11 H under 18 5st 4 +1  
 
Ordförande:  
Vi i fortsä er med a  ge dispens för juniorer i seniorklasser, från 15år och med en 
nykter vuxen med sig. 
Har deltagit i 2st ordförande/planerings konferens med SvDF styrelse, har inget direkt 
a  informera därifrån. 
Från och med nästa säsong kommer vi försöka ha e  föreningsmöte varje månad där 
vartannat möte 30 min/60 min. Med första mötet i augus . Inga möten i Dec eller 
Juli. 
 
TK/SK: 
Distriktranking och Seriespel har fungerat väl, inte mycket protester, föreningar bör ta 
e  bä re ansvar vid och runt tävling och seriespel. 
Se ll a  det finns internet ll de ipads som lånas ut. 
City skickar mail angående City Open. 
Föreningar kan önska utbildning i Nakka. 
 
 
 
Årsmöte stadgar mo oner. 
Årsmötes datum. 240317 kl 13-15 via Teams 

 
4. Ny  mötesdatum 

E er SvDF årsmöte.  

5. Frågor från föregående möte 

Kolla över tävlingsbestämmelser och förtydliga krav på lokaler temperatur, revidering 

och förtydligande kommer i nästa reviderade tävlingsbestämmelser. 

 

6. Övriga frågor ( ll styrelsen a  a på och tas upp på nästa möte) 

Inga frågor. 
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Ordförande avslutade mötet kl 20.00 


